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Protokollsanteckning 
 
 
Sverigedemokraterna noterar att Borås Energi och Miljö AB föreslår en höjning av VA-taxan med 

11 % från och med 1 januari 2024.  

 

Sverigedemokraterna har under en längre tid haft invändningar kring bristande 
effektiviseringsarbete hos Borås Energi och Miljö AB, detta särskilt inom VA området. Vi kan nu 
konstatera att bolaget flera år i rad redovisat stora underskott inom verksamheten, detta trots att 
bolaget vid flertalet tillfällen tidigare beviljats större höjningar av taxan för att kunna fondera 
medel till framtida dricksvattenförsörjning. Vi noterar att den ekonomiska planeringen varit och är 
än idag bristande. 
 
Vidare vill vi varna för att denna utveckling, i kombination med bolagets ambitioner om etablering 
av ett nytt vattenverk i Dalsjöfors med uttag i Tolken, kommer att leda till enorma prisökningar. 
Egna beräkningar visar att VA taxan behöver höjas med drygt 50 %, med 2023 års taxenivå som 
referens, för att kunna finanseria det nya vattenverket. Detta är en enorm kostnadsökning för 
staden, bolaget, och invånare som är anslutna till det kommunala VA-kollektivet. 
 
Mot denna bakgrund vill vi återigen fastslå vår hållning om att bolaget omgående måste vidta 
nödvändiga åtgärder för att dels effektivisera sin verksamhet, dels se över alternativ inom 
framtidens dricksvatten som inte är lika kostnadsdrivande men samtidigt garanterar rent vatten 
till boråsarna. 
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